
fractie van LBD bij de Gezondheidsnota. 
 
In het DiemerNieuws was te lezen dat de luchtkwaliteit in Diemen slecht is. In de milieunotitie 
2016-2019 staan getallen op pagina 49 over luchtvervuiling, CO2  en fijnstof, gemeten door de 
GGD. Bij de cijfers is een afwijking marge aangehouden van 13,8% (15% landelijk)  
 
 

1) Op welke plaats staat Diemen in verhouding tot de landelijke cijfers? 
De achtergrondconcentratie van de luchtkwaliteit is weergegeven in de (openbare) GCN kaarten 
(Grootschalige achtergrondconcentratie Nederland) van het RIVM. Op basis van deze kaarten kan 
niet worden gesproken van een slechte luchtkwaliteit. Voor zowel fijnstof als stikstofoxiden liggen de 
waarden in Diemen ruimschoots onder de wettelijke grenswaarden, ongeveer op het niveau van de 
WHO (wereld gezondheidsorganisatie) normen.  
 

2) Wat is het effect als CO2 en fijnstof erbij komen, als de geplande biomassacentrale 
uitstoot bij de GGD getallen, in verhouding met de metingen, erbij geteld worden? 

3) Kunt u ons ook meer uitleggen en informeren wat de effecten zijn op de gezondheid van de 
bewoners in Diemen als de extra uitstoot door de biomassacentrale gestalte gaat krijgen? 

 
In de gezondheidsnota (blz.  13)  staat beschreven dat de GGD beleidsadvies betreffende 
luchtkwaliteit en gezondheid geeft bij (nieuwe) projecten. Zodat ook de gezondheid van de inwoners 
van Diemen betreffende de luchtkwaliteit en gezondheid hierin meegenomen worden.  
 
Betreffende de geplande biomassacentrale is de GGD om advies gevraagd. Voor de inhoudelijke 
beantwoording van de vragen 2 en 3 (omtrent de geplande biomassacentrale) verwijzen wij u naar 
de afhandeling van dat traject.  
 
In de beantwoording van de door de gemeenteraad gestelde informatieve vragen over de beoogde 
biomassacentrale d.d. 17 januari 2019 (zie bijlage 6 bij de brief van wethouder Nuijens hierover) is 
aangegeven dat de GGD om advies wordt gevraagd over de luchtkwaliteit. Dit advies van de GGD zal 
worden meegenomen in het zienswijzetraject met betrekking tot de aanvraag om de verklaring van 
geen bedenkingen voor deze biomassacentrale 
 
Er is bij dit traject reeds geïnformeerd over de effecten van de biomassacentrale. Dat zal nog 
uitgebreider gebeuren zoals aan de raad uitvoerig is bericht in eerdergenoemde brief (met bijlagen) 
van wethouder Nuijens.  
 
 
 
 


